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aan wethouder : K. van Hunnik
over : P&C cyclus Regio Gooi & Vechtstreek

1. Regeerakkoord - Pagina 45 onder Sturing. Werken aan Uitvoering
Er wordt verwezen naar het regeerakkoord en er wordt gesteld dat hierin tal van afspraken die 
de gemeentelijke samenwerking in het sociaal en het fysiek domein raken. Dat lijkt ons meer 
dan terecht.
Een belangrijk aandachtspunt in het coalitieakkoord is werken aan een sterke overheid met 
oog voor de menselijke maat, die begrijpelijk is, bereikbaar en aanspreekbaar door inwoners. 
Het verbeteren van de dienstverlening, omgaan met maatwerk en het versterken van de 
uitvoering staan centraal in het programma Werken aan Uitvoering. Kennen de Regio en haar 
uitvoeringsorganisaties deze plannen en ambities uit het regeerakkoord en in hoeverre wordt 
hier al invulling aan gegeven?

Begroting - Risico Privacy en gegevensbescherming 
De invoer van Office365 wordt gezien als een verbetering van de informatieveiligheid. Maar 
eerder werd ook een ambitie benoemd om meer gemeentelijke systemen te koppelen aan de 
regionale i.h.k.v. datagestuurd werken in het sociaal domein (p48). Neemt daarmee het risico 
op datalekken niet ook toe? (Meer data, meer koppelingen, meer kansen voor “lekkage”.)  
 
2. Algemene Beschouwingen - CISO en PO
Zijn de CISO en de PO vanuit hun regionale aanstelling ook beschikbaar voor gemeenten 
binnen de regio die deze functies zelf niet apart invullen? Kortom kan de regio enkele 
gemeenten op dit vlak ontzorgen als dit nodig zou zijn? 

3. Gewenste scheidingspercentage GAD:
Wat zijn de concrete plannen om in 2022 te komen tot het gewenste scheidingspercentage van 
73% in 2022 gelet op de slechts beperkte stijging van 2020 naar 2021 (67,2 naar 67,4%)?
 
4. Omzetten langlopende leningen bij BNG
De jaarrekening laat een klein aantal langer lopende leningen zijn met een hoger 
rentepercentage dan recent afgesloten leningen. Is het mogelijk om deze langlopende leningen 
bij de BNG met een relatief hoog leningspercentage om te zetten naar een nieuwe lening met 
een lager percentage? 

5. Aantal ambulance ritten - onduidelijkheid over aantal 
5.1Wat is de reden dat er pas vanaf 2019 gerapporteerd wordt over het aantal A1 ritten. Wat 
zijn het aantal A1 ritten voor 2016, 2017 en 2018? 
5.2 Het aantal ritten gerapporteerd in de jaarrekeningen (Zie hieronder) van de afgelopen 
jaren komt niet overeen met het tabellenboek op www.ambulancezorg.nl, zie plaatje 
hieronder. Wat zijn nu de juiste gegevens?  

Ritten uit 
jaarverslagen

2016 18.673

https://www.ambulancezorg.nl/themas/sectorkompas-ambulancezorg/sectorkompas-en-tabellenboeken-%28vanaf-2016%29


2017 19.355

2018 18.223

2019 18.012

2020 17.569

2021 19.470

Met vriendelijke groet,

Jarno Deen D66



Conceptantwoord -penvoerder is: Rogier Schouenberg, Tel: 06-18869753

Vraag 1
Het enkel benoemen van het regeerakkoord geeft natuurlijk nog geen garantie dat in de 
praktijk ook uitvoering wordt gegeven aan de hierin opgenomen uitgangspunten. Wel 
worden in de programmabegroting voorbeelden genoemd, waaruit blijkt dat de regio oog 
heeft voor (integrale) samenwerking en dienstverlening gericht op de inwoners.
Voorbeelden:
-Wat betreft de dienstverlening geldt: “Uitgangspunt van onze organisatieontwikkeling is 
dat we de kwaliteit van dienstverlening voor inwoners op peil willen houden” (pag. 4).
- Met betrekking tot gebruiksmogelijkheden van beschikbare (digitale) informatie: Zowel 
bij onze gemeenten, maatschappelijke partners als onze medewerkers neemt de behoefte 
aan (operationele als financiële) stuurinformatie toe. Denk bijvoorbeeld aan alle 
ontwikkelingen binnen het sociaal domein. Tegelijkertijd kunnen we met deze functies ook 
werken aan het verder optimaliseren van onze digitale dienstverlening aan onze inwoners 
(pag. 6)
-Met betrekking tot de bedrijfsvoering geldt als één van 4 thema’s: “De (interne) 
dienstverlening is servicegericht, efficiënt en duurzaam” (pag. 72)
-In de programmabegroting wordt gesproken over samenwerking onder andere “in de 
keten” (pag. 26) en “met andere zorgaanbieders”(pag. 28). 

Vraag 2
Als gevolg van de koppelingen van systemen en data zullen de risico’s op datalekken 
toenemen. Nog afgezien van het feit dat datalekken vooral door menselijk handelen 
plaatsvindt, is het belangrijk te weten dat binnen de regio veel aandacht is voor 
informatieveiligheid en dat er ook binnen de regio wordt samengewerkt. Periodiek vindt 
er overleg plaats tussen de deskundigen op het gebied van informatieveiligheid, alsmede 
tussen de privacy specialisten. Die samenwerking zal ongetwijfeld ook worden aangegaan 
met de aan te stellen informatieveiligheidsdeskundige (CISO) en de privacy adviseur (geen 
wettelijk verplichte functies overigens) bij de bij de Regio Gooi & Vechtstreek. 

Vraag 3
Concrete acties zijn in ieder geval de investering in afvalscheiding bij nieuwbouw en meer 
afvalverwerking op de afvalscheidingsstations. Of daarmee ook de doelstelling wordt 
bereikt, is op voorhand niet te zeggen. Landelijk geldt sinds 2020 als doelstelling een 
afvalscheidingspercentage van 75% voor huishoudens. In de programmabegroting is dit de 
streefwaarde voor 2023.

Vraag 4 
Wat mogelijk is hangt af van de contractuele afspraken. Daarover hebben wij nog geen 
afstemming kunnen hebben met de Regio. In de regel geldt dat het vervroegd aflossen van 
leningen niet is toegestaan. Wel is het veelal mogelijk om oude langlopende leningen met 
een relatief hoog rentetarief om te zetten naar nieuwe leningen met een lager rentetarief.

Daarvoor moet dan wel een boeterente worden betaald. De bank loopt immers een aantal 
jaren de afgesproken rentetermijnen mis zoals vastgelegd in het betreffende lening 



contract. Deze boeterente kan behoorlijk oplopen. De te betalen boeterente levert in het 
jaar van oversluiten een nadeel op in de jaarrekening. De nieuwe leningen leveren in de 
toekomstige jaren een rentevoordeel op. Het totaalresultaat hoeft niet altijd gunstig uit te 
pakken.

In 2017 is voor Hilversum de optie van herstructurering (oversluiten) van de leningen 
portefeuille nader bekeken. De conclusie toen was dat de herstructurering van de 
leningenportefeuille geen voordelen opleverde.

Vraag 5
Het is juist dat dat in de jaarstukken tot 2019 niet het aantal A1 ritten werd genoemd. Er 
werd volstaan met de vermelding van het percentage waarbij de geldende aanrijtijd voor 
spoedritten (A1) niet werd gehaald. Deze lag in de regel op of onder het streefpercentage. 
Waarom het aantal A1 ritten zelf niet werd vermeld, is ons niet bekend. Wij zijn niet 
bekend met de aantallen. 
De vraag omtrent de juiste cijfers van het totaal aantal ambulanceritten in de jaren 2016 
t/m 2019 (het jaar 2020 geeft overeenkomstige aantallen) kan desgewenst nog worden 
uitgezocht. Hiervoor is afstemming met de Regio vereist. 


